
Zápis ze zasedání školské rady dne 18. 5. 2021, 14.45 

Přítomni:  

Členové školské rady: 

Ing. Petr Toufar, Ing. Karel Hajžman, Ing. Jiří Schoř 

Omluveni: 

Hana Marešová, (bývalá) studentka VOŠ Kateřina Flaišhanzová 

 

Školská rada děkuje ŘŠ Ing. Naděždě Mauleové, MBA za obsáhlou odpověď na zápis 

z jednání ŠR ze dne 18. 3. 2021 (odpověď od ŘŠ byla podle vyjádření ředitelky formulována 

jen pro jednání ŠR). 

Školská rada na základě dodaných informací: 

a) opětovně doporučuje v co nejkratším termínu oddělit funkci zástupce (-kyně) pro VOŠ od 

funkce ŘŠ VOŠ a SPŠE Plzeň, 

b) doporučuje  pokračovat v intenzivním vyhledávání učitelů pro výuku odborných předmětů 

pro kvalitní (nikoliv jen kvantitativní) zajištění výuky na VOŠ pro další výuková období, při 

vyhledávání vhodných adeptů se cíleně orientovat na absolventy ZČU, 

c) zorganizuje další jednání koncem června 2021, toto jednání bude opět zaměřené na 

kvalitu výuky na VOŠ a vyhodnocení nových skutečností vyplývajících z uplynulých dvou 

jednání; na toto jednání bude pozvána osobně ŘŠ a jednotlivé návrhy a doporučení ŠR 

budou projednány konkrétně (včetně konkrétních informací týkajících se výstupů 

z konference o budoucnosti vyššího odborného vzdělávání ze 14. 5. 2021). 

Zapsal: 

Ing. Karel Hajžman  

 

 


